
 

 

Ledamöter: Jan Svärd, ordf., Anders Fransson, Claes Blomqvist, Anna Wiking, Håkan Nebréus, 
Michael Carlsson, Roger Roswall, Kwame Moore, Andreas Lund, Hans C Roupe, Vesna Stancic, Emma 
Cedermarker, Lotte Forsfält, Thomas Persson 

Adjungerade: Susanne Käsper Stadsbyggnadskontoret, Tobias Nilsson Fastighets och gatukontoret, 
Jonatan Örstrand kommunpolis, Hanna Sellehed RSyd, Linda Göransson VA SYD, Thomas Bull Etos, 
Per-Arne Nilsson miljöförvaltningen 

Anmält förhinder: Andreas Lund, Susanne Käsper; Anders Fransson, Kwame Moore, Roger Roswall, 
Hanna Sellehed, Linda Göransson, Per-Arne Nilsson, Claes Blomqvist 

Dagordning: 

Mötets öppnande 

Beslutspunkter: 

• Redogörelse resultat och balansrapport, se bif. bilagor.   
Förslag till beslut: 
Beslut: Att godkänna handlingarna 

Information: 

1. Presentation av nya medarbetare: Mette Løth Rasmussen & Fatime Nedzipovska 
2. Case Sofielund 2030 och Case Sofielund Entreprenörskap 

Presentation av båda projekten som beviljats av Tillväxtverket. Båda ligger på hemsidan 
under Genvägar/Processer på gång 

3. Dagsläge utvecklingsbolag i Sofielund 
Avvaktar staden och hur man vill delta i arbetet, fastighetsägare ser även hur bolaget kan 
påbörjas. 

4. Fastighetsförvaltning, brister 
Kort information om fastighet på Hasselgatan samt importfirma Bragegatan, där 
fastighetsägare Hasselgatan verkar ta i problemen. 

5. BID i seminarier september-november 
Region Skåne och Tyréns. Internt mote kring BID processer med Tryggare städer, 
kriminologen, Göteborg m fl. Social Summit, Impact Arena medverkande bl a Lifra. 

6. Nyhetsbrev utskick september, se bilaga Nyhetsbrev   
7. Medlemsmötet 9 oktober, se även bilaga Nyhetsbrev 
8. Senaste om nyproduktion i Sofielund: Kv Cykeln, Kv Sämjan, Kv Fredriksborg, Kv Bryggeriet 
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För Kv Cykeln kunde ordf. redogöra för tidplan med gjutning av grunder i november, start av 
etapp 1 i december och inflyttning i mars. Etapp 2 är igång med detaljplaneförslag. 

9. Trygghetsinformation, polisen mm 
Freddy Nilsson presenterade sig som tf för Jonatan. 
Situationen är bra i det offentliga rummet, märkbara skillnader. Dock fortf. Problem med 
drogförsäljning i fastigheter. Bra att området fortfarande ses som ett utsatt område = 
resurser. Kamera på gång för att täcka upp bakom Nallens Livs. Norra Sofielund – ett problem 
med metadonkliniken i området.  Drar till sig säljare och köpare. Arbetet med trygga insatser 
fortsätter längs NGBG. Mycket kraft läggs på Möllan och ska koordineras med Trygga Malmö 
gruppen och kroggruppen, Thomas Bull informerade om CTC och det preventiva arbetet i nu 
fem områden. Möllan är ett av dem.  

10. Information om Pjodd/öppet wifi 
Ordf och samordnare tar frågan vidare till nästa möte 

11. Övrigt, nominering årets trygghetsskapare  
Tobias redogjorde för nya organisationen inom Fastighets och gatukontoret. 
Fråga väcktes om möjlighet att BID köper in elektriska råttfällor. En dyr åtgärd och istället 
utreds möjlighet att leasa dem. Kontakt tas även med staden. 
Gustav Grapengiesser presenterade sig som ny ägare till Rasmusgatan 28 
 

 


